
Motion till BRF Signalisten2 årsstämma 2021 
 

Angående värmen i våra lägenheter 

 

Jag föreslår att det höjs 1-2 gr på UC till kommande höst. Som vi alla vet tar det tid att värma 

upp detta stenhus. Enligt FHM är riktlinjerna för inomhus temperatur 20-23 gr i normalfall. 

Jag gissar att vår står på 20 gr och det är väldigt kallt innan våra stenväggar har hunnit 

värmas upp. ( Förr började de värma upp dessa hus redan15 sep med låg värme, så att huset 

skulle vara uppvärmt när kylan kom. Men det fungerar inte med dagens teknik). De senaste 

höstarna har det varit väldigt kallt inne, viket gör att man stänger ventilerna, det ska man ju 

inte göra. Jag minns när vi hade bytt till nya element, då hade man reglaget på 1,5-2 samt 

ventilerna öppna och det var lagom temperatur inne, nu står alla på 3:an och ändå så är det 

kallt. Skulle kännas bättre att kunna reglera värmen själv, alla är vi olika.  

 

Vänligen  

 

Lena Levedahl 

 

 

 

 

 

 

Styrelsens yttrande över inkommen motion angående inomhustemperaturen 

 

Styrelsen delar motionärens uppfattning att värmeleveransen till vissa lägenheter varit 

utmanande senaste vintern och att det ibland tyvärr varit svalt i vissa lägenheter. 

Generellt är det alltid utmanande då utomhustemperaturen varierar mycket över dygnet, 

eftersom undercentraler anpassar sig efter rådande utomhustemperatur.  

Under året har styrelsen arbetat med att ser över föreningens värmeavtal och kommer i höst 

sannolikt ingå ett nytt avtal där föreningen får ”mer värme för pengarna”.  

 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår styrelsen föreningsstämman att bifalla motionen om 

att höja 1-2 grader på undercentralen till vintersäsongen 2021-2022.  
 
 
 


